
 

 

 

 

Protokoll från styrelsemöte 2024-12-04 

 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Sune Eriksson (SE) 

Marie-Claude Juntunen (MCJ) 

Per-Erik Svensson (PES) 

Lars Fundin (LF) 

Göran Axelsson (GA) 

Ann-Marie Andersson (AMA) 

Annika Georgson (AG) 

Patrik Glans (PG) 

Anders Benjaminsson (AB) 

 

Frånvarande: John Edberg (JE) 
Joakim Jolhage (JJ) 

 

Ämne             Ansvarig 
   

1. Föregående mötesprotokoll 
 

• Digitalt medlemskort/utskick.      GA, SE, AG 

• Plattor mm utanför klubbhuset behöver fixas. Annika kollar med Hägmark. AG 

• Slitage på vajrar som behöver underhåll. Figurerna behöver tillverkas och målas. PG 

• Harfiguren är dålig. Ny figur behöver ritas upp och skäras ut. JJ, JE 

• Luftgevärshallen behöver renoveras. John begär in offerter. JE 

• Ljudkvaliteten i klubblokalen behöver åtgärdas. PG 

• En besiktning av taket behövs. Länsförsäkringar och Anticimex ska kontaktas. PES 

• Tuberna på luftgevären behöver lagas. JE 

• Nya ledare för ungdomsskytte behövs. John kollar med Björn. JE 

• Nya hållare till toalettpapper och pappershanddukar ska köpas in. AG 
 
 
 

2. Ekonomi/Bidrag 
 
Klubben har större omsättning i år, bland annat pga ökade ammunitionspriser samt 
ökad jägarexamen. Dock kommer utgifterna vara större pga extra underhållsarbete 
och SÄK-B 2025. 
Det är viktigt att Ann-Marie har rätt adress när hon ska fakturera. 
 
  
 

3. Underhåll 
 
Inget aktuellt utöver ovanstående på grund av årstiden. 
 
 



 

 
 
 
 
 
 

4. Jägarexamen 
 
Mycket aktivitet som genererar bra intäkter till klubben. Dock slarvas det genom 
avsaknad av skyddsglasögon. Reglerna måste följas. Fler ansvariga behövs för att ta 
hand om städning mm. 
 
 

5. Pistolskytte 
 
Planeringen för 2025 är snart klar. Ny pistolskyttekurs är planerad och startar i mars. 
 
 

6. Hagelskytte 
 
Inget aktuellt diskuterades vid mötet. 
                       
 

7. Gevärsskytten 
 
Inget aktuellt diskuterades vid mötet. 
  
 

8. Bokningar/Uthyrning 
 
Teoriprov för jägarexamen är bokat 6 december. Annars inget aktuellt. 
 
 

9. Tävlingar 
 
Klubben vill hålla Nordiskt EU-Skytte. AB 
Kompaktfält i pistolskytte har startat och pågår till 9 februari 2025. 
  
 

10. Styrelse nästa år 
 
En minskad närvaro på styrelsemötena i år tyvärr. För att underlätta deltagande på 

styrelsemöten ska man ha möjlighet att närvara via länk, dock ska man i första hand 

närvara på plats. Sune fixar de fysiska förutsättningarna för fungerande onlinemöten. SE 

Marie-Claude skickar ut om nästa års styrelsemöten samt årsmötet. MCJ 
 
 

11. Årsmöte i mars – Starta förberedelser 
 
Verksamhetsberättelser och verksamhetsplaner ska sättas ihop och skickas till  
Marie-Claude.                                                                                      PES, AB, GA, PG 
 
 
 

12. Åter certifierade för Trygg och Säker förening 
 
Vi är lite sena med ansökan, Sune tar tag i detta. SE 
 
 



 

13. Övriga punkter 
 

• Hörslinga; John kollar på det. JE 

• Biltema; faktureringen fungerar bra men det är viktigt att uppge projekt vid 
köp. 

• Förtydligande för ansvarsområden har efterfrågats. Informationen finns på 
hemsidan. 

• Föreningen har en ny kontakt på SISU; Fabian Andersson. 

• Vi behöver nya rutiner och begära in registerutdrag på handledare som arbetar  
med ungdomar. SE  
   
 

Rapportering av aktivitetslistan från konferensen februari 2024: 

• Genomgång och diskussion av förstudien till skyttebiograf mm. Ytterligare  
information, fler studier samt beräkningar behövs. 

• Organiserad träning – Perka har gjort ett utkast. 

• Kommunikation och digital plattform för medlemmar – möte ska bokas med  
bland annat laget.se för diskussion av olika lösningar. SE, AG 

• Struktur, underhåll och organisation – kvarstår. PG 

• Organisation tävling, utbildning, kommitté – kvarstår. PES 

• Medlemsantal och jägarmässigt skytte avvaktar vi med. 
 

 

Vid protokollet 
 

Marie-Claude Juntunen 

 

  

 
       


